
Rada školy pri Základnej škole  Nejedlého 8,  841 02 Bratislava 

__________________________________________________________________________ 

ZÁPISNICA 

 

Miesto zasadnutia: Zborovňa ZŠ Nejedlého 

Dátum zasadnutia: 22. 6.2020 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny 

   p. riaditeľka PaedDr. Miroslava Komorníková 

Program: 

1. Privítanie vedenia ZŠ a členov RŠ Nejedlého 

2. Minúta ticha  

3. Počty prijímaných žiakov ZŠ, počty otváraných tried v novom školskom roku 

4. Informácia o pedagogicko - organizačnom zabezpečení VVP počas mimoriadnej 

situácie 

5. Informácia o hodnotení za školský rok 2019/2020 

6. Informácia o materiálno - technickom zabezpečení VVP 

7. Rôzne 

 

1. Privítanie vedenia ZŠ a členov RR ZRR Nejedlého 

Pani Janušicová, predsedníčka RŠ, privítala všetkých prítomných členov RŠ a pani riaditeľku 

školy. 

 

2. Minúta ticha 

Na návrh p. riaditeľky si prítomní uctili pamiatku pani učiteľky Evy Jurenkovej, ktorá nás 

navždy opustila vo štvrtok, 18.6.2020.  

 

3. Počty prijímaných žiakov ZŠ, počty otváraných tried v novom školskom roku  

P. riaditeľka informovala, že do prvého ročníka bolo zapísaných 80 detí, z ktorých 8 žiakov má 

odklad začiatku povinnej školskej dochádzky, 2 deti sú v zahraničí. 70 žiakov naplní 3 prvé 

triedy.   

V školskom roku 2020/21 bude mať škola o dve triedy viac ako v aktuálnom školskom roku. 

Rada školy túto informáciu prerokovala a vzala túto informáciu na vedomie.  

  

4. Pedagogicko-organizačné zabezpečenie VVP počas mimoriadnej situácie  

P. riaditeľka informovala o priebehu výchovno-vzdelávacieho procesu počas korona krízy. 

V prvých týždňoch škola reagovala pružne prípravou a zverejnením tzv. plánov vzdelávania, 



keďže v tom čase neboli zo strany ministerstva žiadne usmernenia ako postupovať pri výuke 

(konkrétne, či je možné a v akom objeme učivo redukovať). Následne po zverejnení 

informácií a odporúčaní zo strany ministerstva a ŠPÚ bolo dištančné vzdelávanie upravené. 

P. riaditeľka školy vyjadrila vďaku všetkým kolegom, ale i rodičom za ich aktívny prístup 

a podporu počas tohto obdobia. Online vyučovanie bolo zvládnuté na výbornej úrovni zo 

strany školy, pedagógov, hoci pred krízou škola nemala nainštalovaný potrebný softvér. Aj 

vďaka technickej podpore (vybavenie notebookmi - dar od IBM a Teach for Slovakia), mohli 

učitelia pracovať na online hodinách prostredníctvom aplikácie MS Office Teams. Notebooky 

boli ponúknuté aj deťom, ktoré nemali doma potrebnú techniku. 5 detí túto možnosť využilo.  

Na otázku p. Nagya, či škola evidovala deti, ktoré sa vôbec nezapájali na hodiny, p. riaditeľka 

odpovedala, že postupne sa škole podarilo zapojiť všetky deti. Ak rodičia nereagovali na 

odkazy mailov a Edupage, kontaktovali ich telefonicky. Niektoré deti učitelia navštívili 

osobne a priniesli im pracovné listy. Po otvorení školy pre 1. – 5. ročník prichádzali na 

individuálnej báze do školy aj staršie deti, ktorým sa učitelia individuálne venovali.  

Po otvorení školy pre 1. – 5. ročník sa do školy vrátilo 72% detí. Žiaci 6. až 9. ročníkov prídu 

na jeden určený deň odovzdať učebnice a zároveň majú možnosť konzultácií s učiteľmi. 

Na zabezpečenie skvalitnenia vzdelávania a individuálnejšieho prístupu k jednotlivým žiakom 

získala škola finančné prostriedky z grantu „Pomocné profesie v edukácii“ na 5 pracovných 

pozícií - 3 pedagogických asistentov, 1 sociálneho pedagóga a od 09/2020 budú na škole 

pôsobiť 2 špeciálni pedagógovia (1 z grantu). Aj vďaka týmto personálnym posilám  bolo 

možné zabezpečiť plynulý začiatok vyučovania a tiež zabezpečenie všetkých hygienicko – 

epidemiologických opatrení pri opätovnom nástupe žiakov do školy od 1.6.2020. Títo 

zamestnanci budú i v nasledujúcich 2 školských rokoch pomáhať učiteľom a žiakom pri 

skvalitnení VVP.  

Hodnotenie žiakov pre šk. rok 2019/20 - výchovné predmety budú hodnotené slovným 

vyjadrením „absolvoval“ a hlavné predmety budú klasifikované. Rozhodnutie o hodnotení 

známkami bolo aj vzhľadom na to, že nie je legislatívne riešené prijímanie žiakov na stredné 

školy (8ročné gymnáziá, stredné a bilingválne školy). Hodnotenie bude v súlade s materiálom 

„Usmernenie na hodnotenie žiakov základných škôl v čase mimoriadnej situácie spôsobenej 

prerušením vyučovania v školách v školskom roku 2019/2020“. 

Teach for Slovakia (TfS) – v tomto školskom roku učia na škole 4 učitelia TfS, s ktorými je p. 

riaditeľka mimoriadne spokojná. Jednej pani učiteľke končí 2-ročné obdobie a zo školy 

odchádza. Ostatní traja zaostávajú na škole učiť celý budúci školský rok. Jedna pani učiteľka 

prejavila záujem zostať na škole aj po ukončení 2-ročného obdobia. V novom školskom roku 

podporí učiteľský tím pravdepodobne ešte jeden učiteľ z TfS. 

Učiteľský zbor na nový školský rok je pomerne stabilizovaný.   

Toto leto nebude na škole prebiehať Letná škola TfS, keďže m.č. Dúbravka vzhľadom na  

koronakrízu a nedostatok financií neprisľúbila TfS finančný príspevok na túto aktivitu. Napriek 

tomu však škola svojpomocne ponúkne deťom a rodičom možnosť navštevovať Letnú školu – 

Školský klub detí počas troch júlových týždňov. Na každý turnus je prihlásených takmer 30 detí 



z 1. až 5 ročníka. Zriaďovateľ sa bude snažiť vyrokovať s ministerstvom školstva finančnú 

dotáciu na letnú školu (ministerstvo v súčasnosti ponúka dotácie len na letnú školy 

prebiehajúce v troch augustových týždňoch).  

 

5. Informácia o materiálno - technickom zabezpečení VVP 

Napriek chýbajúcim financiám bude škola schopná pokryť náklady na prevádzku aj mzdy do 

konca roka. Na zabezpečenie zvýšených hygienických opatrení využili financie zo 

vzdelávacích poukazov, z vlastných zdrojov, ale pomoc poskytol aj zriaďovateľ, štát a aj 

rodičia (ZRR). V spolupráci so zriaďovateľom boli sprevádzkované umývadlá pri jedálni.  

Rodičia pomáhajú pri nákupe a vybavení školy (interaktívna tabuľa, pomôcky, oddychové 

zóny...). Mnohé financie získavajú z externých zdrojov (grant IBM, ZSE, ČSOB, Tesco, VW...). 

Škola dostane z ministerstva finančný príspevok na zakúpenie nových učebníc. Vedenie školy 

bude musieť pripraviť verejné obstaranie, keďže ide o vysokú čiastku – cca 10 tisíc eur.   

Začiatkom školského roka vyčlenila p. riaditeľka financie na inštalovanie kamerového 

systému v interiéri, zriaďovateľ prisľúbil zabezpečiť vonkajší priestor. Vzhľadom na korona 

krízu je rozpočet zriaďovateľa značne obmedzený a nedokáže momentálne prispieť na 

kamerový systém v exteriéri. Škola preto pristúpi k pôvodnému plánu – nainštalovanie 

kamerového systému v interiéri s možnosťou jednoduchej nadstavby na exteriér 

v budúcnosti.  

Škola je z hľadiska bezpečnosti momentálne chránená alarmom a vonkajším osvetlením na 

fotobunku. Rodičia ani cudzí ľudia nemajú voľný vstup do školy, dvere sú vždy zatvorené 

a strážené vrátnikom. Všetci návštevníci sa musia zapisovať.  

 

6. Rôzne 

P. riaditeľka informovala o realizácii série stretnutí v rámci preventívnych programov pre 

zamestnancov i žiakov v školskom roku 2019/20 v spolupráci s CPPPaP na Fedákovej ul. 

v Dúbravke. Programy boli zamerané na zabránenie negatívnych a sociálno-patologických 

javov v rôznych oblastiach - šikana medzi žiakmi, sexuálna prevencia,  bezpečné využívane 

internetu, upevnenie vzťahov v triedach, prevencia násilia a pod. Pedagogickí a odborní 

zamestnanci (školský psychológ, špeciálny pedagóg, sociálny pedagóg), vedenie školy ako aj 

rodičia vyjadrili spokojnosť so spoluprácou a realizáciou takýchto preventívnych programov 

na odbornej úrovni. Všetky problémy sa zamestnanci školy snažia podchytiť ešte v zárodku 

a intenzívne pracujú s deťmi, ktoré majú poruchy správania, učenia alebo majú iné špeciálne 

výchovno – vzdelávacie potreby.  

Výchovno-vzdelávací proces prebieha bez problémov a na požadovanej úrovni, o čom svedčí 

i zlepšenie VV výsledkov – piataci získali v Monitore 5 o 18% lepšie výsledky ako minulý rok 

a boli výrazne nad priemerom Slovenska.  



K akejkoľvek problematike sa môžu rodičia aj žiaci vyjadriť i prostredníctvom dotazníka, ktorý 

je momentálne otvorený. Výsledky budú k dispozícii na konci júna, priebežne vedenie školy 

monitoruje odpovede.  

Svoju spätnú väzbu na školu, učenie, ako aj vedenie školy mohli učitelia podať v anonymnom 

dotazníku začiatkom druhého polroka.  

Zástupcovia Rady školy vyjadrili ocenenie práce, ktorú za školský rok urobila p. riaditeľka 

s kolektívom pedagogických a nepedagogických pracovníkov.  

Najbližšie zasadanie Rady školy bude pravdepodobne v septembri 2020. 

 

V Bratislave, 23. 6.2020 

 

 

Zapísala: Mgr. Miroslava Janušicová 

Overila: Mgr. Mária Horná 

 

 

 

 

 

 


